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Geachte heer/mevrouw, 

 

Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 

internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft (een grote) impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind 

het bijzonder spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het 

toepassen van de derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht 

wordt gekoppeld. Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 

Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie 

gaat geven, een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 

 

Ik ben pluimveehouder en houdt opfokleghennen. Een deel van de mest wordt gebruikt voor 

opwekken duurzame energie (DEP) en het overige deel wordt geëxporteerd. Er komt geen 

pluimveemest van mijn bedrijf op de Nederlandse bodem. De opfokleghennen zijn 17 weken op mijn 

bedrijf. De gemiddelde leegstand tussen de rondes is twee weken. Dit is echter niet altijd het geval, 

soms sta ik zes tot acht weken leeg voordat ik nieuwe dieren ontvang. Daarom heb ik niet alle 

pluimveerechten in eigendom. Er zijn jaren dat ik pluimveerechten moet leasen en soms hou ik 

pluimveerechten over, die ik dan probeer te verleasen.  

 

Uw voorgestelde wijziging voor afroming van productierechten heeft grote (financiële) impact op 

mijn bedrijf. Ik wil graag mijn bedrijf overdragen op de volgende generatie. Daarom heb ik reeds 

jaren geleden flink geïnvesteerd in mestwerking (o.a. DEP). 

 

Met uw voorgestelde wijziging maakt u mij deelgenoot van een probleem wat ik zelf niet hebt 

veroorzaakt. Sterker nog, ik ben de huidige mestproblematiek voor geweest door flink te investeren 

in een oplossing hiervoor. Ik vind het volkomen onrechtvaardig dat u deze maatregel voor de 

pluimveesector wilt nemen. Ik vraag me zelfs af of het juridisch houdbaar is om een deel van mijn 

eigendom in te nemen.   

 

 

 

 

 



Als laatste bevreemd het me ten zeerste dat u deze wetswijziging wilt invoeren via een AMvB (dus 

zonder toetsing bij de Eerste en Tweede Kamer). Een wetswijzing met zulke verstrekkende gevolgen 

zou per definitie getoetst moeten worden. 

 

Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

Rinie Vroegindeweij 

V.O.F. Het Anker 

 


